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To:                                      Bo Villumsen
Subject:                             SV: Scoremad evaluering

Hej Bo
 
Jeg ved ikke om, det er for sent at svare, men nu får du alligevel et par bemærkninger.
 
Det er fint, at kommunen fremover vil betale den årlige driftsudgift til nøglehulsmærkningen for dem, som 
måtte ønske at bruge dette. Jeg vil dog ikke undlade at fundere over, hvor meget det flytter, at man som 
minimum har et produkt på hylden for være nøglehulsmærket, men det er fint nok.  Mcdonalds har også et 
par nøglehulsmærkede produkter.
 
Derudover er det jo velkendt, at Helle Hallen har valgt at stå udenfor den nuværende generelle ordning 
vedr. scoremad, selv om vi også sælger mange sunde produkter.
 
Vores fravalg  skyldes ene og alene, at forholdet mellem kompensation, indsats og kriterier ikke står mål 
med hinanden i forhold til den turnage og omsætning, som er i Helle Hallen (ca 2.0 mio. årligt).  
 
Forslaget er derfor, at Kommunen reducerer ordningen til at man kun giver tilskud til 
Nøglehulsmærkningen og resterende midler anvendes til udvikling af hallerne i bred forstand.
 
 
 
Med venlig hilsen
 
Peder Foldager
Centerleder, Helle Hallen
Vrenderupvej 40 C, 6818 Årre
Tlf: 75195111/29621411
 
Fra: Bo Villumsen [mailto:bovi@varde.dk] 
Sendt: 14. december 2015 12:30
Til: Bent Haahr - skovlund-Ansager hallen <info@sa-hallen.dk>; Claus H. Hansen - Outrup kultur og 
fritidscenter <mail@okic.dk>; Form & Fritid, Nørre Nebel <info@formogfritid.dk>; Janderup sogn 
medborgerhus (Hal) <aktiv32@yahoo.dk>; Jesper Brodersen (jbro@ifv-varde.dk) <jbro@ifv-varde.dk>; 
John Aaboe Jensen - Ølgodhallerne <oelgod-hallerne@sport.dk>; Peder Foldager <Peder@hellehallen.dk>; 
Peter Nielsen - Blåvandshuk Idrætscenter <peter@bicoksbol.dk>; Thorkil Lindvig - Hornehallen 
<horneip@mail.dk>; Torben Haahr - Hodde-Tistruphallen <post@hthallen.dk>
Emne: Scoremad evaluering

 
Kære halledere
 
I har som en del af Scoremad været med til at rykke udbuddet i jeres cafeterier i en sundere retning siden 
starten i 2011. I har rykket jer så meget, at projektet har givet positiv genklang uden for kommunens 
grænser. Det er flot.
 



Projektet startede ud med at inspirere og uddanne jer, så I kunne tilbyde sundere alternativer samtidig 
med, at der blev ydet støtte til det nødvendige materiel. Det sidste år har I vist, at I kan tilbyde sundere 
alternativer og I har med kriterierne modtaget tilskud herefter.
 
Det er nu blevet tid til en kort evaluering af projektet, samt give input til den fremadrettede vej for 
Scoremad.
 
Forvaltningens tanke om den fortsatte vej, er at fastholde det høje niveau, der er opnået. Det tænker vi at 
gøre ved de kommende år fortsat betale for den årlige udgift i forbindelse med Nøglehulscertificering. 
Tanken er, at vi derved sender et positivt og kendt signal, samt gør det nemt for borgerne at træffe det 
sunde valg.
Ligeledes skal der fremadrettet også afholdes et par årlige inspirationsmøder/dage, hvor nye trends og 
viden kan deles. Formålet med disse møder er at holde gryden i kog og sikre en fortsat udvikling hos jer.
 
Hvad er jeres kommentar til den foreslåede vej for Scoremad fremadrettet?
 
Hvad er jeres oplevelse af Scoremad som samlet projekt?
 
Hvad er jeres samlede oplevelse af Scoremadskriterierne, der kørt i 2015?
 
Hvad er jeres oplevelse af kriterie 1: Der anvendes ikke friture i spisestedet? 
 
Hvad er jeres oplevelse af kriterie 2: Spisestedet er Nøglehulscertificeret?
 
Hvad er jeres oplevelse af kriterie 3: For hvert usunde produkt, der sælges, er der et sundt tilbud?
 
Hvad er jeres oplevelse af kriterie 4: De sunde tilbud er mere synlige end de usunde?
 
Hvad er jeres oplevelse af kriterie 5: Der skiltes tydeligt med de ovenstående kriterier?
 
Jeg skal anvende jeres svar i en sagsfremstilling, som skal være færdig inden jul. Jeg håber derfor I har 
mulighed for at besvare ovenstående og sende til mig senest onsdag.
 
Beklager den korte svarfrist.
 
Venlig hilsen 
 
Venlig hilsen
 
Bo Villumsen
Udviklingskonsulent
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